
Jag reserverar mig mot beslutet i BUN AU som i förlängningen syftar till att kommunfullmäktige ska 
höja taxa F.4.2 Terminsavgift för skollunch med 300 kronor till 800 kronor. 

Höjningen av skollunchavgiften med 60% är en förutsättning för att den moderata skolbudgeten ska 
gå ihop, istället för att tillskjuta motsvarande medel i fullmäktige. Att gå gymnasiet är i dagens 
samhälle helt nödvändigt för att klara sig på arbetsmarknaden, och borde därför vara helt avgiftsfritt. 
Avgiften på 1600 kr om året kan, i synnerhet den månad räkningen ska betalas vara betungande och 
främjar inte en likvärdig skola. I förlängningen kan möjligheten att äta en bra och näringsriktig 
skollunch bli en fråga om föräldrarnas ekonomi. 

Kommunen betalar ändå skolmat för alla elever till de som driver gymnasieskolorna oavsett om 
eleven och dess föräldrar väljer att betala. Det finns heller ingen möjlighet att kontrollera att en 
enskild elev som inte betalat inte äter.  

 S anser att skolan bör tillföras medel så att kommunfullmäktige, utan att det drabbar skolan, kan 
besluta om slopad avgift det blir enklare och det blir rättvisare.  

 

Thomas Eneström (S) 

 

2:e vice ordförande, Barn och Utbildningsnämnden i Lomma. 

 


